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آلايندگي۸برابريموتورسيکلتها
نسبتبهخودرو

مديرعامل اتحاديه تاکس��يراني هاي 
شهري کشور، گفت: نوسازي ۳۰ هزار 
دستگاه تاکسي و ۱۰ هزار دستگاه ون 
را براي امس��ال در دس��تور کار خواهيم 
داش��ت. مرتض��ي ضامني در گفتگو با 
ايس��نا، با بيان اينکه هر موتور سيکلت 
ح��دود ۸ براب��ر ي��ک خودرو توليد آلايندگ��ي مي کند، گفت: از ۷۰ 
درصد آلودگي که توس��ط وس��ايل نقليه توليد مي ش��ود، ۲۱ درصد 
س��هم موتور س��يکلت ها اس��ت. همچنين در حال حاضر در کشور 
ح��دود ۱۱ ميلي��ون موتور س��يکلت وج��ود دارد که ۳ و نيم ميليون 
آن در ش��هر ته��ران فعالي��ت مي کنن��د. وي ادامه داد: اگر تهران را 
مد نظر قرار دهيم و ۳.۵ ميليون موتور س��يکلت  را در ۸ برابر که 
همان توليد آلايندگي اس��ت ضرب کنيم تقريبا به عددي معادل 

۲۴ ميليون مي رسيم. 

بليتمترويتهران– کرج1000تومانشد
اعضاي شوراي شهر تهران قيمت ۱۰۰۰ تومان را براي بليت مترو 
تهران – کرج انتخاب کردند. به گزارش ايسنا، اعضاي شوراي 
ش��هر تهران در دس��تور جلسه دوم موضوع رسيدگي به اعتراض 
فرماندار درخصوص قيمت بليت ۱۵۰۰ توماني مترو حومه تهران 
را روي ميز بررسي قرار دادند. اعضاي شوراي شهر در روزهاي 
پاياني سال گذشته تصويب کردند که قيمت بليت متروي حومه 
۱۵۰۰ تومان شود که با اعتراض فرمانداري بار ديگر اين موضوع 
براي بررسي به شوراي شهر برگشت داده شد که نهايتا روز گذشته 
با رأي اکثريت آراء قيمت بليت متروي تهران – کرج نيز به مانند 

بليت مترو درون شهري ۱۰۰۰ تومان تعيين شد.

تعقيبوگريزسارقانمسلحخودرودرگمرک
تعقي��ب و گري��ز پليس با س��ارقان مس��لح خ��ودرو در گمرک به 
دستگيري سارقان ختم شد. به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان؛ 
شنبه شب ۳ سارق مسلح بعد از ربودن يک خودرو در خيابان هاي 
اطراف گمرک به دام ماموران افتادند. ماموران با مش��اهده اين 
خودرو به تعقيب آنها پرداختند و در نهايت موفق به دستگيري اين 
۳ سارق شدند. سرهنگ بيرانوندي رئيس کلانتري ۱۱۵ رازي در 
تکميل اين خبر گفت: متهمان حين تعقيب و گريز اسلحه اي را 
که به همراه داش��تند، در س��طل زباله انداخته بودند که با تيزبيني 
ماموران کش��ف ش��د. گفتني اس��ت؛ هر ۳ سارق براي بازجويي و 

تکميل روند رسيدگي به پرونده در اختيار پليس هستند.

۳0کشتهوزخميبراثر
واژگونيکاميونحاملاتباعافغان

سخنگوي اورژانس کشور از واژگوني يک دستگاه کاميون حامل 
اتباع افغاني و کشته و زخمي شدن ۳۰ نفر خبر داد. مجتبي خالدي 
در گفتگو با ايلنا درباره جزييات اين حادثه گفت: يک دس��تگاه 
کاميون حامل اتباع افغان ساعت ۷:۲۲ روز گذشته در استهبان-

جاده ايچ واژگون شده است. وي ادامه داد: در اين حادثه ۲۹ نفر 
مصدوم و يک نفر نيز جان خود را از دست داده است.

مدير کل بنادر و دريانوردي استان گيلان:

بندر انزلي را تبديل به مرکز و مقصد 
گردشگري و سفر دريايي مي کنيم

تجارت-اس��تان گيلان:مدي��ر کل بنادر و دريانوردي اس��تان 
گيلان در جمع خبرنگاران گفت: بندر انزلي را تبديل به مرکز و 
مقصد گردش��گري و سفر دريايي خزر مي کنيم.حسين چراغي 
با بيان اينکه طرح گردشگري دريايي استان گيلان در سال ۹۷ 
تفاوت قابل توجه نس��بت به س��ال ۹٦ داشته است اظهار کرد: با 
توجه به فرهنگ سازي و ترويج گردشگري دريايي در سازمان 
بنادر و دريانوردي و برنامه ريزي هاي انجام ش��ده طي س��ه سال 
گذشته، فعال سازي صنعت گردشگري دريايي در اولويت اهداف 
قرارگرفته اس��ت.وي با اش��اره به طرح گردش��گري دريايي در 
استان گيلان گفت: اين طرح در قالب ستاد تسهيل گردشگري 
دريايي با مش��ارکت ۱۵ ارگان دولتي و همکاري اتحاديه هاي 
قايقراني از بهمن ۹٦ آغاز و با انجام بازرسي هاي فني به منظور 
ارتقاي ايمني قايق هاي گردش��گري براي ايجاد بس��تري ايمن 
و مطمئ��ن براي گردش��گران دريايي ت��ا ۱۵ فروردين ۹۷ ادامه 
داش��ت.مديرکل بنادر و دريانوردي اس��تان گيلان با بيان اينکه 
طبق آمار به دست آمده در سال ۹۷ با تردد ۱٦۵ هزار نفر، شاهد 
رش��د ۳/۱٦ درصد نس��بت به سال ۹٦ بوديم گفت: اين موضوع 
بيانگر وجود پتانسيل در بخش گردشگري دريايي استان است.

چراغي در پاس��خ به اين س��ؤال که هدف اصلي اداره کل بنادر 
و دريانوردي اس��تان گيلان در توس��عه فعاليت هاي دريا محور 
چيس��ت تصريح کرد: گس��ترش فعاليت هاي تجاري و توس��عه 
گردش��گري دريايي و س��فر دريايي ازجمله اهداف اين اداره کل 
است.وي با بيان اينکه در بخش گردشگري دريايي از سه سال 
گذش��ته با معرفي طرح س��اخت مارينا در س��واحل استان شامل 
بن��ادر آس��تارا، انزلي و چمخاله دريچ��ه جديدي بروي صنعت 
گردش��گري دريايي در خزر گش��وديم اظهار کرد: خوش��بختانه 
پس از بندرانزلي، بندر کاسپين با الگوسازي از مارينا بندر انزلي 
به اين ش��بکه اضافه ش��د.مديرکل بنادر و دريانوردي اس��تان 
گيلان با اش��اره به هدف از تش��کيل ش��بکه مارينا گفت: قصد 
داريم با ايجاد خطوط منظم و تورهاي گردش��گري دريايي و با 
اس��تفاده از کش��تي هاي استاندارد خطوط دريايي استان را فعال 
کنيم.چراغي با اش��اره به توس��عه گردشگري دريايي با استفاده 
از ظرفيت هاي تالاب بين المللي انزلي براي تردد گردش��گران 
افزود: در اين قس��مت به دنبال اس��تفاده از ظرفيت هاي بومي و 
محلي هستيم زيرا اعتقادداريم بايد فرصت هاي شغلي فعلي را 
حفظ کنيم و س��رمايه گذاري هاي جديد در گردش��گري دريايي 
نبايد منتج به حذف يا تضعيف تعاوني هاي قايقراني ش��ود.وي 
با بيان اينکه براي توس��عه س��فرهاي دريايي بين کش��ورهاي 
دري��اي خ��زر اقدام��ات خوبي در حال انجام اس��ت اظهار کرد: 
توافقنامه ه��اي منطق��ه اي، قراردادهاي داخلي، آماده س��ازي 
زيرس��اخت هاي نرم افزاري و س��خت افزاري ازجمله اين موارد 
است که به زودي نتايج اقدامات اعلام مي شود.مديرکل بنادر و 
دريانوردي اس��تان گيلان با تأکيد بر اهميت تش��کيل و تکميل 
حلقه هاي گردش��گري دريايي در اس��تان بيان کرد: با توجه به 
وجود زيرساخت هاي موردنياز گردشگري و سفر دريايي در بندر 
انزلي انتظار داريم در ساير نقاط ساحلي ازجمله بنادر کاسپين، 
آستارا و چمخاله نيز زيرساخت ها به موقع آماده شود تا حلقه هاي 
گردشگري دريايي تکميل و ايده ايجاد شبکه مارينا اجرايي شود.

چراغي گفت: با ايجاد جاذبه هاي تفريحي و مراکزتجاري، بندر 
انزلي به زودي تبديل به کانون و پايتخت گردش��گري و س��فر 

دريايي خزر خواهد شد.

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی
گ�روه اجتماع�ي: اعضاي اصلاح طلب ش��وراي 
شهر پايتخت پاي انتخاب خود ايستادند. آخرين 
روزهاي س��ال گذش��ته بود که موضوع استعفاي 
محمدعل��ي نجفي، ش��هردار ته��ران به يکي از 
موضوع��ات م��ورد توجه رس��انه ها تبديل ش��د. 
هرچند طي روزهاي گذشته نجفي بارها بيماري 
را دليل اس��تعفاي خود از شهرداري تهران اعلام 
مي کرد، اما صحبت هاي برخي اعضاي شوراي و 
گمانه زني رسانه ها نشانه هايي از اعمال فشار عليه 

شهردار اصلاح طلب پايتخت مشاهده مي شد.
 با ش��روع س��ال جاري و اعلام بررس��ي استعفاي 
ش��هردار در جلسه شوراي شهر، اعضاي شوراي 
شهر در صحبت هاي خود از مخالفت با اين استعفا 
صحبت مي کردند؛ اتفاقي که سرانجام روز گذشته 
عمل��ي ش��د. دي��روز و در پنجاه و دومين جلس��ه 
شوراي شهر تهران، نمايندگان مردم به استعفاي 
شهردار راي منفي دادند تا نجفي همچنان سکان 

شهرداري تهران را در دست داشته باشد.
در جلس��ه روز گذش��ته ۲۰ تن از اعضاي شوراي 
ش��هر حضور داش��تند و تنها غايب جلس��ه حسن 
خليل آبادي بود. اين جلس��ه با حضور گس��ترده 
عکاسان و خبرنگاران و معاونان شهرداري تهران 
برگزار ش��د. در پايان جلس��ه روز گذشته و پس از 
آنکه شهردار تهران و اعضاي شوراي شهر تهران 
نظرات خود را درخصوص استعفا مطرح کردند و 
نهايتا رأي گيري با برگه رأي انجام شد و اعضاي 
شوراي شهر تهران در اين رأي گيري با ۱٦ رأي 
مخالف نجفي را به عنوان شهردار تهران بار ديگر 
ابقا کردند و به اين ترتيب نجفي به عنوان شهردار 

تهران باقي ماند. 
ديروز درس��اعت ۹:۲۰ بود که نجفي، ش��هردار 
ته��ران در صح��ن ش��ورا حضور ياف��ت و پس از 
سخنان محسن هاشمي، رئيس شوراي شهر متن 
اس��تعفاي خود را قرائت و در س��خناني به تشريح 
چرايي آن پرداخت. س��پس موافقان و مخالفان 
اس��تعفا صحبت کردن��د. در ادامه برگه هاي راي 
گيري ميان اعضا توزيع شد که برخي از اعضا بر 
راي گيري علني تاکيد داشتند که به گفته اميني 
راي گيري بايد با برگه و پنهاني باش��د، اما برخي 
از اعضا برگه هاي خود را به سمت رسانه ها گرفته 

تا راي خود نشان دهند.
خلاصه جلس��ه روز گذش��ته شوراي شهر تهران 
که با موضوع بررسي استعفاي محمدعلي نجفي، 

شهردار تهران برگزار شد، در ادامه مي آيد:
محسن هاش��مي، رييس ش��وراي شهر تهران در 
س��خناني با بيان اينکه از ش��هردار تهران تش��کر 
مي کنم که از ايام نوروز با وجود اس��تعفا، ش��هر 
را ب��ا جدي��ت اداره کردن��د، اظهار کرد: وي اولين 
بخش��نامه خود را نيز در پاس��خ به رهنمودهاي 
رهب��ري و حماي��ت از کالاي ايران��ي ابلاغ کرد 
ک��ه از اي��ن پس در ش��هرداري از کالاي ايراني 

حمايت مي شود. 
وي با بيان اينکه بررس��ي اس��تعفاي ش��هرداري 
تهران که يک ماه قبل به ش��ورا داده ش��ده امروز 
در دستور بررسي قرار دارد گفت: شوراي شهر از 

هم��ان روز اول تاکن��ون از نجفي حمايت کرده و 
شهردار نيز بارها در جلسات به اين موضوع اذعان 
داشته است. همچنين بحث به بن بست رسيدن 
مديريت شهري نيز تصوي نادرست است چراکه 
شورا در رأس امور شهر قرار دارد و ان شاء ا... به 

وظايف خود عمل مي کنيم.
چالش ه�اي ف�راوان ب�راي تي�م مديري�ت  ���

شهري
محمدعلي نجفي پس از سخنان محسن هاشمي، 
گفت: در وهله اول از حمايت ها و الطاف شوراي 
شهر چه در روزهاي اخير و چه در هفت ماه فعاليتم 
و همچنين از حمايت هاي شهروندان و نمايندگان 
مجلس تش��کر مي کنم. ش��هردار تهران تصريح 
ک��رد: ش��ورا در اين هف��ت ماه و نيم حمايت هاي 
خوبي از ش��هرداري داش��ته و تاکيد مي کنم که 
هرچه در تهران انجام ش��ده کار مش��ترک شورا و 

شهرداري بوده است. 
نجف��ي ب��ا بيان اينکه »کارنامه اين مدت ما قابل 
دفاع است و قابل مقايسه با هيچ دوره اي نيست« 
گفت: نگاه کنيد به مديريت بودجه در سال ۹٦ که 
با وجود انحرافات و ضعف هاي زياد توانس��تيم با 
مديريت الويري و اعضاي شوراي شهر و ... بودجه 
را به بهترين نحو اجرايي کنيم؛ به گونه اي که در 

بخش نقدي ۹۵ درصد بودجه محقق شد.
ش��هردارتهران با بيان اينکه تيتر يک رسانه ملي 
سفره هفت سين ۱۴ ميليون توماني شورا بود در 
حال��ي ک��ه اين اتفاق رخ نداده بود و اين در حالي 
است که به بدهي ۵۲ هزار ميليارد توماني پرداخته 
نش��ده، گفت: منشاء اين بدهي ها نيز جاي سوال 
اس��ت و در اين ميان مرا بيش��تر مورد عنايت قرار 
مي دادند و »از هر کرانه تير جفا کردند روانه« که 
نهايت��ا يک��ي به هدف خورد. نجفي درباره دلايل 

اس��تعفاي خود، گفت: مسئله اي که موجب طرح 
اين استعفا شد خارج از اداره من و مبتني بر تقدير 
الهي بود به شکلي که يک ماه قبل براساس اعلام 
پزشکان من مبتلا به بيماري شدم که هم مرحله 
درمان آن س��خت اس��ت و هم پس از آن دوره اي 
طويل و طولاني را به همراه دارد. لذا اس��تعفاي 
خود را به شوراي شهر تهران ارائه کردم. شهردار 
ته��ران ادام��ه داد: بي ترديد درمان من براي اين 
بيماري بخش عمده اي از انرژي من را مي گيرد 
و براي رتق و فتق امور ش��هرداري انرژي باقي 
نمي گذارد. پس از سخنان نجفي شهردار تهران 
و قرائت اس��تعفا نامه خود، اعضاي ش��وراي شهر 
ب��ه بي��ان نظرات موافق يا مخالف خود درباره اين 

استعفا پرداختند.
موافقان استعفا چه گفتند؟ ���

محمدجواد حق شناس رئيس کميسيون فرهنگي 
و اجتماعي ش��وراي ش��هر در موافقت با استعفاي 
نجف��ي با بيان اينکه از تصميم اس��تعفاي نجفي 
دلخورم گفت: اما نبايد ش��هر را حتي براي يک 
س��اعت بدون مدير رها کرد. وي، گفت:  س��خت 
است که تنها موافق استعفا باشم. وي با بيان اينکه 
خيلي از مردم علت اس��تعفا را قبول و باور ندارند 
گف��ت: اگ��ر نجفي به اين جمع بندي رس��يده که 
نمي تواند بماند بايد تکليف ش��هر را همين امروز 

مشخص کنيم.
اله��ام فخاري نيز در جريان بررس��ي اس��تعفاي 
ش��هردار تهران به عنوان موافق اس��تعفا با اشاره 
به روند مديريت شهري گذشته و تراکم فروشي در 
تهران، گفت: شهري به جا مانده از انحصار طلبي 
را تحويل گرفتيم شهري که از زير زمين تا هواي 
آن پيش فروش شده بود شهري که گذشته و آينده 
آن ب��ه ف��روش رفته بود و مردم با حضور ميليوني 

خود تغيير در اين روند را برگزيدند.
 فخاري افزود: با توجه به شناخت از آقاي نجفي 
اصل بر صداقت و احترام به تشخيص ايشان است 
اما از اين اس��تعفا متاس��فم و مي توانيم اس��تعفاي 
ايشان را به معناي کناره گيري از مديريت شهري 
تلقي نکنيم. بلکه من اس��تعفاي ش��هردار تهران 
 را ب��ه منزل��ه باور ايش��ان به حق مردم بر ش��هر

 مي دانم.
نظر مخالفان استعفاي نجفي چه بود؟ ���

ناهيد خداکرمي رئيس کميته س��لامت ش��وراي 
شهر تهران در مخالفت با استعفا، از نجفي خواست 
که درمان کند؛ اما استعفا ندهد. وي پس از استماع 
سخنان نجفي گفت: بيماري شما ربطي به استعفا 
ندارد چراکه درمان آن تنها يک ماه زمان مي برد 
و پذي��رش اس��تعفا قب��ل از درمان معنا ندارد. وي 
خطاب به نجفي افزود: تشريف ببريد، درمان کنيد 

و مجددا برگرديد.
بهاره آروين هم پس از استماع سخنان نجفي در 
مورد اس��تعفايش ضمن مخالفت گفت: نجفي با 
شعار اميد آمد و ديد که مردم با چه اميدي در صف 
رأي گيري ايستادند. وي ادامه داد: دلايل زيادي 
براي عدم پذيرش اس��تعفاي ش��ما وجود دارد که 
يکي از آنها عملکرد قابل دفاع و قابل قبول شما 
است و چه کسي قبول مي کند که با اين عملکرد 
با استعفاي شما موافقت کند؟ وي گفت: بزرگترين 
آفت نااميدي است و از دست دادن اميد و پاشيده 
ش��دن گرد نااميدي، سرمايه هاي اجتماعي را به 

خطر مي اندازد.
مرتضي الويري، رئيس کميسيون برنامه و بودجه 
شورا در مخالفت با استعفا صحبت مي کرد، با بيان 
اينکه تغيير مديريت در تهران مس��ئله س��اده اي 
نيس��ت، گفت: من تجربه تلخ ش��وراي شهر اول 

را ب��ه ي��اد دارم ک��ه در آن زمان به علت اختلاف 
جدي بين ش��ورا و ش��هرداري به عنوان شهردار 

استعفا دادم. 
الوي��ري ب��ا بيان اينکه ب��راي من به عنوان عضو 
ش��وراي ش��هر محرز نيس��ت که علت استعفاي 
نجفي فقط بيماري است گفت: بايد با مردم صريح 
صحبت کنيم تا دقيقا بدانند علت استعفا چيست؟ 
نه اينکه نهايتا بگويند ش��ورا به فش��ارها تمکين 

کرده و من با استعفا مخالف هستم.
همچنين محمود ميرلوحي گفت: ما در شرايطي 
که فضا س��نگين اس��ت اين اس��تعفا را بررس��ي 
مي کني��م. چراک��ه عملکرد نجفي در اين مدت به 
گونه اي بود که نه تنها امورات در ش��هرداري به 
خوبي پيش رفته بلکه شاهد آن بوديم که ٦۰۰۰ 
ميليارد تومان نيز درآمدزايي شده و بدهي ها با آن 
پرداخت ش��ده و ديگر شاهد فروش سرمايه هاي 
ش��هر همچون ش��هر آفتاب نيس��تيم و مردم اين 

عملکرد را درک مي کنند.
احمد مسجدجامعي نيز در مخالفت با اين استعفا 
گفت: انتصاب ش��هردار توسط شورا با وسواس و 
تعيين شاخص ها به نتيجه رسيد؛ لذا انتخاب آقاي 
نجفي کاملا بر اساس تجربيات ايشان و مبتني بر 
کارنامه ايشان انجام شده بود. مسجدجامعي ادامه 
داد: در اين مقطع نياز است که از ايشان بخواهيم 
در اين سمت بمانند. در غير اين صورت خود ايشان 

مي توانند راهنماي بسيار خوبي باشند.
زهرا صدر اعظم نوري، رييس کميسيون سلامت 
شوراي شهر تهران هم با اشاره به اينکه بيماري 
ش��هردار تهران بيماري رجل سياس��ي اس��ت و 
بس��ياري از رجل سياس��ي با وجود اين بيماري به 
مسئوليت خود ادامه داده اند، گفت:  اين بيماري را 
دليل کافي براي استعفاي شهردار تهران نمي دانم. 
صدر اعظم نوري گفت: شهردار تهران در ابتداي 
س��خنان خود به مواردي به عنوان ناملايمات و 
فش��ارها اش��اره کردند که همين موارد مي  تواند 
عامل اين بيماري بوده باشد اما بيماري دليل کافي 
براي استعفا نيست.  اتفاقا اين نوع بيماري بيماري 
رجال سياسي کشور است و خيلي از رجال سياسي 
کش��ور با اين بيماري مبارزه کرده و همزمان به 

مسوليت خويش ادامه دادند.
حسن رسولي نيز با بيان اينکه البته حرکات چند 
دختر معصوم و هزينه س��فره هفت س��ين در صدر 
اخب��ار قرار گرفت، اف��زود: نجفي قول داده که تا 
آخر با ما بماند و هواي پاستور به مانند شهرداران 
قبلي به سرش نزند و حتي گفت که قلبش به مانند 
ساعت کار مي کند. رسولي با بيان اينکه شورا در 
انتخاب شهردار جديد ناتوان نيست اما ما نماينده 
مردم و جريان فکري پشت سرمان هستيم، ادامه 
داد: آقاي شهردار توجه کنيد با اين کناره گيري به 
مديريت ش��هري و جريان فکري لطمه مي زنيد 
و من خواهش مي کنم بحث مديريت ش��هري را 
به پاي رهبري و جريان هاي فکري گره نزنيد و 
نگذاريد بگويند اصلاح طلب ها محکوم به تجربه 
ش��وراي اول هس��تند و با قدرت به اس��تعفا راي 

منفي مي دهند.

با 16 راي منفي به استعفاي شهردار تهران؛

نجفي با اصرار شورا در بهشت ماند

اخ��بار ش�هرستان

ابقاء حميدرضا مومني در سمت رئيس هيات مديره و مديرعامل سازمان منطقه آزاد قشم

مراسم توديع و معارفه مدير عامل شرکت گاز استان مرکزي برگزار شد  مشتري مداري از شاخص هاي بارز بانک مهر اقتصاد است
تجارت-استان مرکزي:به گزارش روابط 

عمومي شرکت گاز استان مرکزي 
دراين مراسم که با حضور مهندس 
فرخ��ي مع��اون ام��ور اقتصادي 
و توس��عه اس��تانداري مرک��زي 
،مهن��دس غلامرضا مش��ايخي 
مع��اون برنامه ريزي و پش��تيباني 
مديريت گازرساني کشور ،تعدادي 
از مديران کل و روس��اي سازمانها 
و ادارات کل اس��تان مرک��زي و 
جمعي از کارکنان و هيات رييس��ه 

اين شرکت برگزار گرديد،ابتدا محمدرضا سميعي ضمن آرزوي 
توفيق براي مدير عامل س��ابق گفت:اميدوارم اين اعتمادي که 
شرکت ملي گاز به اينجانب نموده است بتوانم در اين مسووليت 
با کمک و ياري همکاران و مسوولين محترم استان و نمايندگان 
عزيز اس��تان موفق و س��ربلند باشم .سميعي در ادامه ديدگاهها و 
برنامه هاي خود را بدين شرح توضيح داد:براي آينده شرکت با دقت 
بسيار زياد بايد در زمينه حفظ،نگهداري،توسعه تاسيسات،پايداري 
شبکه هاي گاز،مهندسي مجدد شبکه هاي گاز و منابع انساني به 

منظور ارائه خدمات مطلوب به مردم 
ش��ريف استان برنامه ريزي دقيقي 
انجام دهيم و براي تداوم و استمرار 
گازرس��اني و تکريم ارباب رجوع با 
حف��ظ کرامت کارکن��ان و آرامش 
محي��ط کار و اعتماد دو طرفه بين 
مدي��ر و کارکنان تلاش مضاعفي 
داش��ته باش��يم و در جهت ترويج 
فرهن��گ اس��تفاده صحيح و ايمن 
از گاز طبيع��ي در راس��تاي رعايت 
الگ��وي مص��رف توج��ه ويژه اي 
صورت پذيرد.در ادامه جواد مهندس مدير عامل س��ابق ش��رکت 
گاز استان مرکزي طي سخناني اشاره اي به عملکرد و اقداماتي 
که طي دوران مديريتش در گاز استان مرکزي داشته نمود و در 
اين خصوص گفت : پوشش ۹۹درصدي گاز در سطح استان و ارائه 
خدمات ارزنده به مردم عزيز استان مرکزي از جمله اقداماتي است 
که در دوران مديريت اينجانب صورت پذيرفته است و در پايان 
سخنانش گفت اين مهم با همکاري کارکنان پرتلاش شرکت 

گاز استان مرکزي محقق گرديده است.

تج�ارت -اس�تان بوش�هر : عبدالرحي��م 

دش��من زياري –رئيس اداره امور 
ش��عب بانک مهر اقتصاد اس��تان 
بوش��هر به همراه جمعي از مديران 
س��تادي بان��ک با س��ردار رزمجو 
فرمان��ده س��پاه امام ص��ادق)ع( 
استان بوشهر ديدار و گفتگو کردند.

عبدالرحيم دشمن زياري – رئيس 
اداره امور ش��عب بانک مهر اقتصاد 
در اين ديدارکه به مناسبت آغاز سال 
جديد صورت گرفت،ضمن تبريک 

سال جديد، گزارشي از عملکرد بانک در سال ۹٦ ارائه کرد.وي با 
اشاره به بيانات مقام معظم رهبري در خصوص اقتصاد مقاومتي 
افزود: اين بانک با تمام توان و تلاش مضاعف سعي در پرداخت 
تس��هيلات با رويکرد افزايش توليدات داخلي و ايجاد اش��تغال در 
اس��تان نموده اس��ت. دشمن زياري در ادامه سخنانش از افزايش 
پرداخت تسهيلات در سال ۹٦ خبر داد و بيان کرد: در سال گذشته 
۱۰ هزار فقره تسهيلات در استان به بسيجيان واقشارمختلف مردم 
پرداخت شده است. سردار رزمجو - فرمانده سپاه امام صادق )ع( 

در اين ديدار ضمن تبريک س��ال 
جديد و خداقوت به پرس��نل بانک 
مهر اقتصاد گفت:وابستگي زيادي 
بي��ن بانک مهر اقتصاد اس��تان و 
نهادهاي ارزش��ي بس��يج و س��پاه 
وج��ود دارد، مدي��ران و کارمندان 
بانک مهر اقتصاد اس��تان با داشتن 
روحي��ه ولايتم��داري و خدمت به 
بس��يجيان، فعاليت ه��اي مثبت و 
سازنده اي در عرصه هاي مختلف 
اقتصاد مقاومتي دارند.وي مشتري 
مداري را از شاخص هاي بارز بانک مهر اقتصاد برشمرد و اذعان 
داشت: مشتري مداري و همبستگي ميان کارکنان بانک همواره 
از شاخصه هاي متمايز کننده آن بوده که موجب پيشبرد هر چه 
بهتر اهداف س��ازماني و ارتقاي س��طح کيفي بانک ش��ده است.

سردار رزمجو خاطرنشان کرد: تلاش و فعاليت بانک مهر اقتصاد 
در سال هاي گذشته در شبکه بانکي کشور ثابت کرده اين بانک 
گره گشاي بسياري از مشکلات مردم بوده و در راه کمک به مردم 

جامعه از هيچ تلاشي دريغ نکرده است.

تجارت-جزي�ره قش�م:حميدرضا مومني رييس هيات 

مديره و مديرعامل س��ازمان منطقه آزاد قش��م در 
سمت خود ابقاء گرديد.به گزارش روابط عمومي و 
امور بين الملل س��ازمان منطقه آزاد قش��م طي 
حکم ش��ماره ۱۱۷/۱۰/۹۷۲ با امضاي مرتضي 
بان��ک، حميدرضا مومن��ي رييس هيات مديره و 
مديرعامل س��ازمان منطقه آزاد قش��م در سمت 
خود ابقاء گرديد.در حکم مش��اور رييس جمهور 

ب��ه حميدرض��ا مومني آمده اس��ت:پيرو ابلاغيه 
ش��ماره ۵۲۸۰/۱۰/۹۳۲ م��ورخ ۲۳/۱۲/۹۳ و با 
توجه به مصوبه شماره ٦۲۱/ت۵۵۲٦۵ ک مورخ 
۱۸/۱/۹۷ هي��ات محت��رم وزيران مبني بر تمديد 
م��دت عضويت موظف جنابعالي در هيات مديره 
س��ازمان منطقه آزاد قش��م و به اس��تناد ماده )٦( 
قانون چگونگي اداره مناطق آزاد تجاري-صنعتي 
و تفويض اختيار رياست محترم جمهوري و نظر 

ب��ه س��وابق و تجربيات جنابعال��ي به موجب اين 
ابلاغ در سمت )رئيس هيات مديره و مديرعامل 
سازمان منطقه آزاد قشم( ابقاء مي شويد.در ادامه 
اين حکم آورده شده : اميد است با اتکال به الطاف 
الهي و ضمن هماهنگي با س��اير اعضاء محترم 
هيات مديره و دبيرخانه ش��ورايعالي مناطق آزاد 
تجاري-صنعتي و ويژه اقتصادي و بهره گيري از 
فرصت ها و ظرفيت هاي موجود در ايفاء وظايف 

محوله و توس��عه همه جانبه س��ازمان منطقه آزاد 
تجاري-صنعتي قشم موفق و مويد باشيد.

ش��ايان ذکر اس��ت پيش از اين حميد رضا مومني 
در تاريخ ۲۳ اسفند ماه ۱۳۹۳ با عنايت به تفويض 
اختيار رياس��ت جمه��وري و با امضاي علي اکبر 
ترکان با سمت رئيس هيئت مديره و مديرعامل 
عهده دار مس��ئوليت س��ازمان منطقه آزاد قش��م 

شد.

 تجارت-اس�تان ايلام:به گزارش روابط عمومي ش��رکت آب وفاضلاب 

روس��تايي اس��تان ايلام به مناسبت دهه مبارک فجر وتجديد عهد 
ب��ا آرمانه��اي انقلاب اس��لامي و تکريم از ايثارگران و خانواده هاي 
معظم شهدا مهندس تيموري به همراه تعدادي از مسئولين شرکت 
در منزل شهيد قيصرموسي بيگي از شهدا گرانقدر جنگ تحميلي 
که در جبهه هاي دفاع حق عليه باطل به درجه رفيع شهادت نائل 
گردي��ده حض��ور يافت��ه و از نزديک با آنها دي��دار و گفتگو کردنند.

تيموري ضمن گرامي داش��ت دهه مبارک فجرگفت : ش��هدا با نثار 
خون خود ، نهال انقلاب را آبياري نمودندو آنها را اسوه ايمان، ايثار 
و پاکدامني دانس��ته و افزود ديدار از خانواده هاي معظم ش��هدا يک 
وظيفه و يک امر واجب فرهنگي و تأثيرگذار در جامعه اسلامي است 
، امنيت ،آس��ايش و آرامش زندگي امروزه را مرهون خون پاک و 
مجاهدت هزاران شهيد و جانبازي است که در دفاع از ارزش هاي 
اس��لامي، جانفش��اني کرده اند .در اين ديدار ضمن تجليل از مقام 
ش��امخ ش��هدا به رس��م ياد بود با اهداء هديه اي از خانواده معظم 

شهيد تجليل بعمل آمد

تجارت-استان گلستان:شهردار گرگان گفت: احداث پارک مسافر در دستور 

کار امسال شهرداري گرگان قرار دارد و اين مهم امسال به نتيجه مي رسد.
عبدالرضا دادبود در نخستين صحن علني شوراي اسلامي شهر گرگان 
اظهار کرد: با وجود آنکه ايام نوروز کوتاه اس��ت، اما فرصت مناس��بي 
براي معرفي بهتر اس��تان به مردم کش��ور و ايجاد وحدت و همبستگي 
بين دس��تگاه  هاي اجرايي اس��ت.وي ادامه داد: خوشبختانه طي دو ماه 
گذشته تعامل و همکاري بسيار خوبي بين شورا و شهرداري در گرگان 
وجود داشت که بر اثر اين همراهي و همکاري در ستاد استقبال از بهار، 
۱٦٦ طرح به تصويب رسيد که در ها در چهار محور اجرايي شد.شهردار 
گرگان تاکيد کرد: در چهار سال آينده برنامه هاي مشترک زيادي اجرايي 
مي ش��ود که اين پروژه ها و برنامه ها با محوريت گردش��گري و بافت 
تاريخي خواهد بود.وي در پايان در خصوص احداث پارک مس��افر در 
گرگان، گفت: مکان يابي پارک مسافر در شهرداري گرگان آغاز شده 
و نقاطي را پيش بيني کرديم و در حال انجام مطالعه هستيم تا بهترين 
جاي ممکن را مشخص کرده و با بخش خصوصي وارد مذاکره شويم 

و امسال اين اتفاق رقم مي خورد.

تجارت-استان ايلام:نورا... دلخواه با اعلام 

اين خبر گفت: از اين تعداد ۲ ميليون و 
۲۳۷ هزار و ۳۵۰ نفر به کشور وارد و ۲ 
ميليون و ٦۹ هزار و ۵٦۰ نفر نيز از طريق 
مرز بين المللي مهران از کش��ور خارج 
ش��ده اند.مديرکل راهداري و حمل و 
نقل جاده اي ايلام گفت: چهار ميليون 
و ۳۰۷ هزار زائر )ورود و خروج( س��ال 

گذشته از مرز بين المللي مهران به عتبات عاليات سفر کردند.دلخواه 
اظهار کرد: از اين تعداد ۲ ميليون و ۲۳۷ هزار و ۳۵۰ نفر به کشور وارد 
و ۲ ميليون و ٦۹ هزار و ۵٦۰ نفر نيز از طريق مرز بين المللي مهران 
از کشور خارج شده اند.وي افزود: همچنين از ۲۴ اسفند سال گذشته 
تا ۱۵ فروردين سال جاري ۳۳۲ هزار و ۳۲۰ نفر از پايانه مرزي مهران 
)ورود و خ��روج( ب��ه عتبات عاليات تردد کرده اند.مديرکل راهداري 
و حمل و نقل جاده اي ايلام از افزايش ۱۳ درصدي تردد زائران در 

مرز مهران نسبت به مدت مشابه سال گذشته خبر داد.

ديدارمدير عامل و کارکنان شرکت آبفار 
ايلام با خانواده معظم شهدا

شهردار گرگان:محور برنامه هاي شهرداري 
توسعه گردشگري است

تردد بيش از چهار ميليون زائر 
از مرز مهران به عتبات عاليات


